
1 

 

DPr-BRM-II.0012.6.2.2023 

 

Protokół Nr 30/III/2023 

posiedzenia Komisji Jednostek Pomocniczych Miasta 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 13 marca 2023 r. 

posiedzenie on-line 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  8 radnych 

obecnych   -  8 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 i nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło - Gruszka.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 29/I/2023. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających 

do Rady Osiedla Stoki – Sikawa – Podgórze – druk nr 37/2023.  

4. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło - Gruszka powitała obecnych on-line radnych 

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad. pkt. 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. Zapytała, czy są 

jakieś uwagi do porządku obrad Komisji. 
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Nikt nie zgłosił uwag.  

 

Członkowie Komisji przyjęli porządek obrad przez aklamację.  

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie protokołu nr 29/I/2023. 

Przewodnicząca Komisji p. Emilia Susniło – Gruszka zapytała, czy do protokołu  

z 29. posiedzenia Komisji są jakieś uwagi. 

 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Komisji przeszła do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z 29. posiedzenia Komisji. 

 

W głosowaniu: przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

Komisja przyjęła protokół z 29. posiedzenia. 

 

Ad. pkt. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 

uzupełniających do Rady Osiedla Stoki – Sikawa – Podgórze – druk nr 37/2023.  

Kierownik w Biurze Aktywności Miejskiej p. Iwona Dziatlik omówiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. (projekt stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodnicząca Komisji p. p. Emilia Susniło – Gruszka zwróciła uwagę, że tak jak 

wskazano w przedmiotowym projekcie uchwały 14 maja odbędą się wybory uzupełniające. 

Kierownik w Biurze Aktywności Miejskiej p. Iwona Dziatlik powiedziała, że planowana 

data to 14 maja, chyba że w wyniku złożonych list, liczba kandydatów będzie równa liczbie 

miejsc mandatowych. Wtedy nie byłoby głosowania. 

Przewodnicząca Komisji p. p. Emilia Susniło – Gruszka zapytała, czy wpłynęły jeszcze 

jakieś rezygnacje z innych Rad Osiedli? 

Kierownik w Biurze Aktywności Miejskiej p. Iwona Dziatlik powiedziała, że w tej chwili 

nie ma takiej sytuacji, żeby zaistniała konieczność przeprowadzenia wyborów uzupełniających. 

W tej chwili tylko stoki – Sikawa – Pogórze wymaga przeprowadzenia wyborów 

uzupełniających. Tam pozostała jedna osoba, dlatego Rada nie może skutecznie podejmować 

decyzji.  

Wiceprzewodniczący Komisji p. Sebastian Bulak zapytał, ile osób od początku kadencji 

zrezygnowało z mandatów w Radach Osiedli, bądź zostały im te mandaty wygaszone? 
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Kierownik w Biurze Aktywności Miejskiej p. Iwona Dziatlik poinformowała, że około 69 

osób od początku kadencji zrezygnowało z pełnienia funkcji członka Rady. Jest to około 10 % 

wszystkich mandatów. 

Radna p. Karolina Kępka uzupełniła, że łączna liczba powołana po wyborach to 619 

mandatów.  

 

Przewodnicząca Komisji p. p. Emilia Susniło – Gruszka poddała projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

 

Ad. pkt. 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w obradach i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła     Przewodnicząca Komisji 

Aneta Michalak – sekretarz Komisji    

Emilia Susniło - Gruszka 


